
Dagsorden, Cykeltuttens generalforsamling 

2024.  

Afholdt onsdag d. 17. april 2024  

Bestyrelsen startede med blot at præsentere sig selv og præsentere dagsorden. 

Niels Rasmussen er ikke til stede. 

 

1. Valg af stemmetæller 

Tore og Terese har meldt sig som stemmetællere. 

 

2. Valg af dirigent 

Jens Fabricius er blevet inviteret af Bestyrelsen i håbet om han vil være dirigent. Han vil gerne tage 

teten og der er ingen andre der meldte sig. Jens konstaterer at generalforsamlingen er lovligt 

indkaldt. 

 

3. Bestyrelsens beretning 

Johan lægger ud og fortæller om at der er blevet brugt ChapGPT til at lave et resume af årets gang. 

Johan læser op af bestyrelsens tale, som også er givet ud på papir til de deltagende. 

 

Efter talen var der en god klapsalve fra salen. 

 

Fabricius lagde op til at man kunne kommentere hvis man vil. 

 

Vi gik derefter direkte videre til regnskabsaflæggelse ved Zacharias. 

 

4. Regnskabs aflæggelse 

Det berettes at vi har haft meget lidt indskud fra kommunen (sammenlignet med normalt) men dog 

stadig har haft store indtægter. 

 

En bevægelse væk fra kommunal støtte til mere selvfinansiering, donationer, arrangementer osv.  

 

Middelfart Sparekasse gav 20.000 i forbindelse ed at vi fik Klimaprisen. Pengene er på kontoen. De 

havde en pulje der hed til det fælles bedste og den blev vi indstillet til. 

 



Cykelfestival var en stor indtægt. 72,386 kroner. Vi fik også fondsmidler direkte til festivalen som 

er en del af denne indtægt. De penge var fra Sydfyns Almene Fond og Svendborg Event. Vist 

15.000 i alt. 

Øvrige indtægter er donationer mv. Disse former for penge er steget stødt de sidste par år. I 2023 

var den særlig høj pga. at vi fik en masse donationer til at betale for det asfalt, som vi kom til at 

ødelægge, da der var nogle der lavede et bål ude foran tutten og smeltede asfalten. Udgiften til at 

lappe asfalten var omkring 6000 kr, men vores fundraising til asfalt endte med at give omkring 

18.000 kroner, dvs. vi havde overskud på 12.000 kr. 

 

På MobilePay, hvor pengene blev sendt, kom der så mange lykønskninger og donationer til os. Der 

var folk fra Sønderjylland der donerede 2.000 kroner. 

 

Samlet set indtægter for ca. 142.000 versus 100.000 året inden. 

 

Udgifter gennemgås ift. drift mv., cykelfestivalen kostede 50.000 ca. 

 

Det nævnes at vi fik malet cykelstel med håb på at kunne sælge disse, (omkring 3000 kroner) men 

de er desværre ikke solgt endnu, så der er ikke et overskud på denne forretning endnu. Måske prisen 

skal sættes ned. 

 

En stor post var merchandise. Det ikke alt solgt endnu. 

 

MobilePay og internet koster over 3.000 om året. Zacharias siger han har forsøgt at trimme det så 

godt som muligt men åbner op for der måske kan skrues mere på det. Der er gratis internet på CT! 

 

Det nævnes at vi i år ikke har fået parkeringsbøder til traileren, hvilket er godt sammenlignet med 

normalt. 

 

Værktøj etc. har kostet ca. 11.000 kr på værktøj, gas mv. 

 

Udgifter for 130.000 i alt, dvs. overskud på 12.000 ca. og i øvrigt en fin kassebeholdning. 

 

Spørgsmål: 

Spørgsmål: Cykelrerseverdele og værktøj: er det udelukkende Cykelværktøj osv? 

Svar: Ja. 



Det nævnes at det nok koster ca. 35.000 om året at drive værkstedet, når 28,.466 (cykelreservedele 

og værktøj) lægges sammen med de 10.999 på værktøj, gas osv. og ting fra harald nyborg, som også 

ofte er cykelværktøj. 

Tore: Det kunne være spændende at kigge på, hvad det rent faktisk er vi bruger 28.000 kroner på ift. 

reserverdele mv. Det svares at det meste der købes er fra Cykelgear.dk, så det er muligt at kigge der. 

Det nævnes at fx kabler og lign. er gratis og at det faktisk løber op i en del penge. 

Det kan diskuteres og undersøges videre på medlemsmøde. 

 

Herefter er der ikke mere fra kasserer. 

 

Fabricius spørger ind til revisor, hvorefter Zacharias nævner, at vi kommer til at udpege en i dag, 

som man kigge regnskabet efter. 

 

5. Godkendelse af regnskab og budget 

Der spørges hvor mange der kan godkende. Folk rækker hænderne op og klapper prompte. Det 

godkendes. 

 

6. Fastsættelse af kontingent 

Vores dirigent spørger om bestyrelsen har en indstilling. 

Johan læser op fra vedtægter paragraf 3, ift. priser for medlemmer. 

Det nævnes at der er ”aktivt” medlemskab og ”støttemedlemsskab” 

 

Bestyrelsen indstiller at vi fortsætter med samme form for kontinent, og at det i øvrigt står i 

vedtægterne, som i så fald også skal ændres. 

 

Johan nævner at der er snak om at der er krav om at man har betalende medlemmer såfremt man vil 

blive en folkeoplysende forening. Der spørges ind til hvad det er fordelene og det nævnes at man 

kan få støtte blandt andet. 

Det nævnes at vi kan tale videre om dette på et medlemsmøde og se om det giver mening at ændre 

regler ift. kontigent på sigt, og at det i så fald skal gøres via en ekstraordinær generalforsamling. 

 

7. Behandling af indkomne forslag 

Det nævnes fra dirigenten at der ikke er nogen, så vi går videre til punkt 8. 

 

8. Valg af 3-7 bestyrelsesmedlemmer 



Det nævnes af bestyrelsen, at alle er på valg og at det altid er sådan i Cykeltutten. Alle medlemmer 

af bestyrelsen genopstiller i 2024. 

 

Asta genopstiller nævner at hun har erfaring med konflikthåndtering og gerne vil stille disse 

kompentecer til rådighed i CT såfremt det bliver nødvendigt i det nye år. 

 

Forpersonen Laura siger, at andre også er velkommne til at tage over såfremt der skulle være 

interesse, men personen genopstiller også, og folk klapper. 

 

Johan genopstiller også, men er også meget klar på at give den videre, hvis den er nogen der 

brænder for det. 

 

Zacharias nævner at hans fratrædelsesordning som kasser, som nævnt året inden med Lasse 

Simonsen som evt. tronfølger, er udsat et år indtil videre, da Lasse har fået job i vestjylland. 

 

Niels er ikke tilstede, men genopstiller også. 

 

Det accepteres og ingen andre stiller op. 

 

9. Valg af revisor 

Der spørges ud om der er nogen der melder sig. Tore melder sig og ingen andre gør. Tore er altså 

valgt. 

 

10. Eventuelt 

Cyklistforbundet nævner deres arbejde med at få den nye cykelsti til Ollerup. Det nævnes at den 

lokale opbakning og støtte er en stor del af at det er lykkedes at realisere dette projekt. Der lægges 

op til fra Cyklistforbundet at samle alle de folk der vil møde op til åbningsdagen for cykelstien, 

også dem fra Cykeltutten. Cyklistforbundet inviterer i øvrigt medlmmer fra CT til at deltage i CF 

generalforsamling som finder sted lige efter CT’s generalforsamling. 

 

 


